
Referat af bestyrelsesmøde 
 i  

Grundejerforeningen Klostermarken  
d. 10. april 2025 kl. 19.30 

 
 

Mødested: Hos Brian v. Stages Alle 10 
 

Mødedeltagere: Patrick, Jeppe, Henrik, Brian, Mikkel og Heidi 
 
Afbud: Berit og Martin 

 
1.  Orientering- siden sidst 

  
Der har været afholdt generalforsamling med ca. 40 
tilmeldte. 
Mikkel er fratrådt formandsposten som Heidi har 
overtaget. 
Bestyrelsen takker for Mikkels store indsats.  

2. Administration   I forbindelse med formandsskiftet, er alle de 
administrative opgaver og adgange blevet 
overdraget til Heidi 
 
Bestyrelsen er enige om at arbejde videre med 
Dropbox.  
Systemet er meget let tilgængeligt og kan benyttes 
som en fælles platform for bestyrelsen samt til 
opbevaring af grundejerforenings relevante 
dokumenter. 
Patrick arbejder videre mht. betaling osv. 

3. Drift af områder, evt. fejl og  
mangler?  
 
Herunder opgaver til 
arbejdsdagen? 

  
  

Beskæring af buske m.m. 
Grenene m.m. er samlet i en bunke på engen, som 
på sigt skal bruges som Sankt Hans bål. 
 
Spørgsmål fra generalforsamlingen: etablering af 
hundesti – i forlængelse af den allerede 
eksisterende. 



Henrik tager kontakt i forhold til etablering af en 
”bane”, dog holder vi os væk fra læbæltet, da 
området ikke er vores. 
 
Arbejdsdagen afholdes d. 15.juni kl. 10.00-13.00 
Nærmere info følger 
Obs. Opgaver i forbindelse med arbejdsdagen: 

- Bom ved Skrivers Vej skal repareres. 
- Nedkørsel fra Tønnesens Vej (langs hæk) og 

direkte ude på Skrivers Vej. 
Henvendelser om flere farlige episoder, og vi 
skal have fundet en løsning i form af 
afspærring eller lign.  

4. Skrivers Vej – status (Heidi) 
 

Skrivers Vej har ved forrige generalforsamling fået 
godkendt etablering af hyggekroge på et grønt 
område. 
Det viser sig, at området er ramt af traktose, og det 
anbefales at grubbe arealet, idet regnvandet har 
svært ved at trække ned. 
Bestyrelsen har godkendt grubning af området.  
 
Hvis dette prioriteres, går pengene til grubning og 
ikke etablering af hyggekrogene. 
Heidi vender dette med Skrivers Vej og melder 
tilbage til bestyrelsen i forhold til endelig beslutning. 
 

5. Limes Vej – orientering vedr. 
udfordring (Heidi) 
 

Limes Vej er blevet orienteret om, at der bliver 
lukket for strømmen til gadelygterne, idet 
andelsforeningen anses som en selvstændig 
erhvervsvirksomhed, hvilket Esbjerg Kommune ikke 
må levere strøm til. 
Heidi er i dialog med formændene i 
andelsforeningen, Esbjerg Kommune m.m.  

6. Økonomistatus (Patrick)  Status for regnskab   
Ser fornuftigt ud, dog har der været en stor udgift i 
januar i forhold til saltning på 47.000kr 
  

7. Opdatering af 
kontaktinformationer af 
bestyrelsen til Jyske Bank m.v. 
  

Husk venligst pas el. kørekort og sygesikringsbevis 
 
Diverse dokumenter udfyldt! 

8. Evt.  Husk årligt tjek vedr. revner/reparation af asfalt. 
 Henrik og Jeppe er på opgaven. 

9. Dato for næste møde  4.6.2025 kl. 19.30 – Skrivers Vej 16 

 


